
 
ПРОТОКОЛ 

№ 9 
 

Днес 22.07.2024 г. от 15.00 ч. се проведе заседание на ПК „Младежки 
дейности и спорт“ в Пленарна зала.  

 
На заседанието присъстваха: 
Георги Иванов Георгиев – председател на комисията  
1. Алекс Женев Илиев 
2. Владислав Златков Бакалов  
3. Димо Иванов Димов 
4. Станислав Юлиев Георгиев 
5. Юлиян Белчев Станев 
6. Юлиян Каменов Губатов 
  
От заседанието отсъстваха: Евгений Станимиров Йосифов, Симеон 

Юлиянов Тодоров и Николай Стефанов Стефанов. 
 
Присъстваха още:  Росица Николова– адвокат-довереник към Общински 

съвет – Варна, Росен Добрев – президент на Българска федерация хандбал, 
Коста Стоянов – председател на постоянната комисия по въпросите на 
младежта и спорта в Народното събрание, Кристиан Димитров – директор на 
дирекция „Спорт“, Юрджан Ахмед – директор на ОП „Спорт – Варна“ , Христо 
Атанасов – общински съветници, Галин Стоянов – гл. треньор и спортен диктор 
на БК „Шоутайм“, Георги Русев – председател на „АСК Роудрънър“ и 
Десислава Панева – старши експерт за административна област Варна към 
Министерството на младежта и спорта. 

Председателят на Комисията даде думата на Росен Добрев – президент на 
Българска федерация хандбал за представяне на своите постижения, също за 
препятствията и възможностите пред тях. 

 
 Председателят на ПК „Младежки дейности и спорт“ подложи на 

гласуване следния 
ДНЕВЕН РЕД: 

1. Разглеждане на молба от Татиос Памукчиян – председател на БК 
„Шоутайм“ с рег. № РД24017529ВН/26.06.2024 г., относно разрешение за 
ползване на спортна площадка  между ул. „Царевец“ и ул. „Мадара“. 

https://varnacouncil.bg/statut-i-pravomoshtiya/struktura/obshtinski-savetnici-mandat-2019-2023/genadij-hristov-atanasov/


2. Разглеждане на молба от Георги Русев – председател на „АСК 
Раудрънър“  с рег. №РД24018725ВН/09.07.2024 г., относно подпомагане за 
провеждане на културно-спортно мероприятие.  

3. Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. 
№РД24018492ВН/05.07.2024 г., относно преименуване на улици в гр. Варна с 
имена на знаменити спортисти. 

4. Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. 
№РД24018493ВН/05.07.2024 г., относно осигуряване на възмездно ползване на 
училищните спортни зали /салони/ от спортни клубове и граждани всеки ден до 
22:00 часа. 

5. Предоставяне на информация от Десислава Панева – старши експерт за 
административна област Варна към Министерството на младежта и спорта, във 
връзка с отправена покана от Георги Георгиев – председател на ПК „Младежки 
и дейности и спорт“ с рег. № ОС24000471ВН/10.07.2024 г., относно отворени 
проекти към Министерството на младежта и спорта за 2024 г.. 

6. Разни. 
Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

ПЪРВА ТОЧКА 
Разглеждане на молба от Татиос Памукчиян – председател на БК 

„Шоутайм“ с рег. № РД24017529ВН/26.06.2024 г., относно разрешение за 
ползване на спортна площадка  между ул. „Царевец“ и ул. „Мадара“. 

 
Галин Стоянов направи разяснение по внесената молба пред членовете на 

комисията.  
 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираната молба и 
препращане към ПК „Собственост и стопанство“ за вземане на окончателно 
решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 
 

ВТОРА ТОЧКА 
Разглеждане на молба от Георги Русев – председател на „АСК Раудрънър“  

с рег. №РД24018725ВН/09.07.2024 г., относно подпомагане за провеждане на 
културно-спортно мероприятие.  

 
Георги Русев направи разяснение по внесената молба пред членовете на 

комисията.  



 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираната молба и 
препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 4; против - 0; въздържали се - 3, 

предложението се приема. 
 

ТРЕТА ТОЧКА 
Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. 

№РД24018492ВН/05.07.2024 г., относно преименуване на улици в гр. Варна с 
имена на знаменити спортисти. 

 
Алекс Илиев предложи оттегляне на точката от дневния ред до 

провеждане на допитване и съгласуване със спортните клубове. 
 

         След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 
гласуване оттегляне на точка Три за разглеждане от заседанието.  

 
Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се – 0, 

предложението се приема. 
 

ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 
Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. 

№РД24018493ВН/05.07.2024 г., относно осигуряване на възмездно ползване на 
училищните спортни зали /салони/ от спортни клубове и граждани всеки ден до 
22:00 часа. 

 
Владислав Бакалов изрази мнение, че трябва да се изготви изцяло нова 

Наредба на Общински съвет - Варна за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество, съобразно решение на съда; относно 
цената за отдаване на салоните е необходим по-задълбочен анализ, съобразно 
вида спорт и големината за залите.  

Също предложи да отпадне „Директорите на училищата следва да 
осигурят реда, графика и правилата на ползване“, с мотива, че в момента 
директорите нямат такава възможност по закон; да се замени „в подкрепа на 
училищните бюджети“, със  „строго за ремонтите и поддръжката на самите 
спортните зали“ в третата точка: „Приходите от ползването на общинските 
училищни спортни зали следва да финансират организацията, амортизацията на 
базата и да бъдат в подкрепа на училищните бюджети“.  



 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище и препраща към ПК 
„Собственост и стопанство“ за вземане на окончателно решение, ведно с 
направените промените  по предложението:  

„1. Спортните зали в общинските училища /салони/ да бъдат достъпни 
за ползвани от спортните клубове и граждани в извън учебно време. 

2. Приходите от ползването на общинските училищни спортни зали 
следва да финансират обновяването на базата“. 

  
Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 
ПЕТА ТОЧКА 

Предоставяне на информация от Десислава Панева – старши експерт за 
административна област Варна към Министерството на младежта и спорта, във 
връзка с отправена покана от Георги Георгиев – председател на ПК „Младежки 
и дейности и спорт“ с рег. № ОС24000471ВН/10.07.2024 г., относно отворени 
проекти към Министерството на младежта и спорта за 2024 г.. 

 
Десислава Панева запозна членовете на комисията с програмите към 

Министерството на младежта и спорта, по които спортните клубове могат да 
кандидатстват. 

 
ШЕСТА ТОЧКА 

Разни. 
 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от 
председателят на комисията. 

 
Край на заседанието: 16:10 ч. 
 
 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА                                                 ПРОТОКОЛИРАЛ: 
ПК „МДС“:      
                          
                          
____________________                                              ____________________ 
/Георги ГЕОРГИЕВ/                                                 /Диана АТАНАСОВА/ 


